

PRESS RELEASE

"I will be your eyes" Group Exhibition

Exhibition Duration: **September 4th to October 23rd, 2016**

Participating Artist: **SHANG Zongliang, SHI Yunyuan, XIE Jingsi, XU Sijin, XUE Yayuan, YAN Shixuan, and ZHENG Qinyu.**

Guest Curator: **SONG Xiewei**

About Exhibition

The fall group exhibition "**I will be your eyes**" at Art + Shanghai from September 4th to October 23rd assembles 7 Chinese artists born in the 1990s. The astute from this generation are striving to move beyond the single-child malady of the "Little Emperor" and "Little Empress" syndrome that had plagued the generation born in the aftermath of the Cultural Revolution in the 1980s. With internet and capitalism a ubiquitous feature of their daily lives, many of the nineties generation (*jiu ling hou*) are emerging onto the social and professional platform as the most precocious and highly educated young professionals in China's recent history. With a degree of sophisticated awareness, some have even put aside the frivolities of selfish materialism to cast an inquiring gaze at the conditions of Chinese contemporary society that came to shape and define who they are at this critical juncture of their lives and careers.

"**I will be your eyes**" is an artistic catalyst for an alternate vision. A vision of sight when there is no guiding light and a vision striving for reconciliation in a world mounting with escalating tensions. Thus, it is with sensitivity that the forgotten are inscribed back into the collective consciousness and what we neglect to see are thoughtfully exposed. Through the keen eyesight of the seven accolade graduates of the Central Academy of Fine Arts in Beijing, we are guided towards an intuitive discovery.

Please come join us as we welcome the future members of China's artistic community to witness the present reality through the unique introspections of the following artists: SHANG Zongliang, SHI Yunyuan, XIE Jingsi, XU Sijin, XUE Yayuan, YAN Shixuan, and ZHENG Qinyu.

Venue: **Art+ Shanghai Gallery**
191 South Suzhou Road
Huangpu District, Shanghai
Tel: +86 21 6333 7223
Tuesday to Sunday, 10 AM - 7 PM (Closed Monday)
gallery@artplusshanghai.com
www.artplusshanghai.com

新闻稿

群展——“看不见的世界”

展览时间：2016年9月4日至10月23日

参展艺术家：尚宗梁、石韵媛、谢竟思、徐思瑾、薛雅元、颜诗轩、郑槩语

客座策展人：宋协伟

群展简介

“艺术+上海画廊”将在2016年9月4日至10月23日举办“看不见的世界”秋季群展，为观众呈现七位九零后中国艺术家的作品。在文革甫歇之后出生的八零后一代基本都为独生子女，身上难免带着“小皇帝”、“小公主”的习气。而九零后中独具慧眼的佼佼者正在努力摆脱这种症候的影响。如今，互联网和资本运作早已渗透在日常生活的方方面面，许多少年老成、教育背景出众的九零后开始在社会活动和工作中崭露头角。其中不乏见识不凡者，他们摒弃了浮夸自私的物质主义，冷眼观察当今中国的社会现实，在当下社会转型的关键时期，探讨自身被时代所赋予的生活和职业。

“看不见的世界”从独特的视角探讨美学认知，好像在没有路灯的郊外独自前行，又像在调和这日趋紧张的世界。七位毕业于北京中央美术学院的艺术家用敏锐直觉，把久已淡忘的过往重又拉回记忆，又或以发人深省的手法诠释那些被人忽略的珍奇。让我们跟随他们目光，走向直感和探索的无限疆域。

欢迎各位新生代艺术爱好者们莅临观展。您将从尚宗梁、颜诗轩、谢竟思、徐思瑾、薛雅元、颜诗轩、郑槩语等人的作品中感受到独特的反思内省，从中见证当今的现实。

展览地点：艺术+上海画廊

地址：上海市黄浦区南苏州路191号

电话：+86 21 6333 7223

周二至周日，上午10时至下午7时（周一闭馆）

gallery@artplusshanghai.com

www.artplusshanghai.com